
VinterCup udvalgets beretning 
Årsmøde den 23. januar 2010 

  
Vi fik sluttet sidste sæson af i fin stil. Trihjulet havde påtaget sig finalen, og vi 
sluttede af med god mad i Vingstedcenteret.  
 
I sæsonen 2008-09 var der 220 tilmeldte par, og vi troede, at nu kunne det ikke 
komme højere op. Det viste sig ikke at passe. Til sæsonen 2009-10 har vi 250 
tilmeldte par.  
 
Det gør det lidt mere krævende at arrangere et løb. Der skal være et startsted, der kan 
rumme alle de deltagere, og banerne skal udformes på en måde, så deltagerne ikke 
kører i en lang række og hober sig op ved posterne. Opgaverne klares generelt flot af 
arrangørklubberne. 
 
I denne sæson har vi valgt at formidle løbenes resultat, ligeså hurtigt som beregnerne 
kan få det tastet ind. Det gøres ved hjælp af en bærbar PC eller to, en 
internetopkobling og hvis muligt, en projektor. Det gør at alle får mulighed for at se 
deres resultat, inden de tager hjem, og at eventuelle spørgsmål og klager kan ordnes 
på stedet.   
 
Sæsonen 2010-11 er allerede nu så langt at de 5 arrangører er fundet.  Udvalget har 
gjort sig mange overvejelser over hvordan vi skal tackle situationen med de mange 
tilmeldte. Vi har overvejet at holde et række møder for at høre deltagernes og 
arrangørernes bud hvordan vi bedst kan håndtere den positive situation. 

• Skal vi have deltagerbegrænsning – hvordan skal det så praktisk gøres 
o Skal vi sige nej tak til hold fra nye klubber 
o Skal hold fra arrangørklubberne have fortrinsret 
o Online-tilmelding (først til mølle) 

• Skal vi have 4 baner i stedet for 3 
• Skal vi dele det i en Fynsk og Sydjysk turnering der kun har fælles finale 
• ? 

 
 
 
  
VinterCup udvalget. 
 


